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L'Olot i l'Ajuntament es van ?reunir dilluns per estudiar com es pot

seguir treballant en la reforma del camp Municipal una vegada s'ha

acabat la primera fase, l'etern edif ici de serveis i vestidors que

s'inaugurar� el proper dia 25, coincidint amb la visita del Saragossa

B. De moment no hi ha cap nova par tida pressupost�ria a punt i el

que es far� ser� redactar un projecte b�sic sobre la millora global

de la instalálaci�. Fa un any el que es va presentar va ser un avantprojecte, una declaraci� d'intencions sobre el

que podria ser el camp de l'Olot en el futur, amb la previsi� que pogu�s encabir 6.000 espectadors asseguts.

El dia 25 els nous vestidors s'inauguraran per� encara no entraran en servei (ho faran en el seg�ent par tit a

casa). En aquest edif ici s'hi han inver tit en dues etapes un total de 450.000 euros i la seva entrada en

funcionament permetr� inhabitar els actuals, antics i deixats. Els jugadors tornaran a sor tir a la gespa a par tir

d'ara pel t�nel que hi ha sota de la tribuna.

La millora de l'estadi �s una reclamaci� hist�rica de l'Olot. L'ambici� del club �s arribar a la Lliga Adelante i, si

espor tivament s'aconsegu�s, caldria disposar d'una instalálaci� adaptada al futbol professional. De moment,

per�, la reforma integral del camp es quedar� amb els nous vestidors f ins que es trobin noves par tides

pressupost�ries, que podrien arribar gr�cies a les apor tacions de les institucions p�bliques o la Federaci�. Un

dels problemes que t� ara el club garrotx� �s que l'escassa capacitat de la tribuna els ha obligat a no admetre

m�s socis en aquest espai. Per aix� en la reuni� de dilluns, en qu� van assistir el president Joan Agust� i l'alcalde

Josep Maria Corominas, l'Olot va plantejar que les obres de millora s'haurien de poder continuar en aquest

sector, m�s que no pas en la grada de general.

Amb la redacci� d'un projecte b�sic, tant el club com l'Ajuntament s'asseguraran que estaran preparats quan

puguin continuar amb la reforma de la instalálaci�. L'Olot encara no ha llan�at la tovallola en la lliga d'aquesta

temporada i de la m� de Rodri ha redre�at el rumb. Espor tivament en aquest mercat d'hivern podrien arribar un

parell de refor�os, amb la idea que es pogu�s fer def initivament un salt de qualitat que permet�s intentar atrapar

els quatre primers classif icats. De moment, per�, l'objectiu inicial �s la perman�ncia i, un cop aconseguida,

acabar entre els sis primers per disputar la Copa el curs que ve.
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